
     

 

 

 

Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 12. února 2020 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, dr. Musílek, doc. Bogusch, 

dr. Radocha, Bc. Skoupilová, dr. Lipovský 

Hosté:  

Omluveni: 

 

prof. Kuča, doc. Hubálovský, Ing. Kostrová, dr. Studnička 

 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnost (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti ekonomické (doc. Kříž) 

6) Různé 

 

Pan děkan doc. Kříž přivítal přítomné a zahájil zasedání kolegia děkana informací o zvolení 

prof. Kuči rektorem na druhé volební období. 

 

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

Doc. Kříž podal informace z kolegia rektora 

• Prof. Kuča – vyjádřil se k dokumentu „Čtyři artikuly PdF“. Zmínil, že připravuje písemné 

odpovědi na všechny 4 body, ale vzhledem k tomu, že dva body se týkají děkanů, požádal 

o jejich vyjádření.  

• Dr. Beran – univerzitní International Day UHK proběhne v listopadu 2020. 

• Řešení projektu ESF 2 – budou připraveny vzorové dokumenty pro společné akreditace. 

• Dr. Springerová – od 01.03.2020 nastoupí HR manažerka, bude zajišťovat proces certifi-

kace v rámci HR projektu. 

• Dr. Springerová – byl podán projekt IGRACEK, projekt prošel prvním čtením, předpoklá-

dané zahájení projektu od června 2020. 

• Dr. Springerová – bude připravován Strategický záměr UHK na roky 2021-2030.  Bude se 

připravovat i Institucionální plán UHK, předpokládá se, že také na 10 let.  

• Dr. Springerová – slaďování osobního a pracovního života, jde o snahu dát pevnější, sta-

bilnější a standardnější rámec procesu zaměstnávání THP pracovníků. Je navrženo 

několik modelů, budeme se k nim vyjadřovat.  

• Návrh výnosu ke garantům studijních programů – materiály byly vedoucím kateder za-

slány. Případné připomínky je možno zaslat doc. Křížovi a dr. Musílkovi do 14.02.2020. 

• Dr. Springerová – pokračuje projekt k vyhledávání UHK sportovců, proběhlo jednání oh-

ledně možného zapojení UHK do hokejové akademické ligy. Závěrem bylo rozhodnuto, 

že tuto aktivitu UHK nepodpoří. 



• Doc. Janeček – předání Ceny primátora města za studentskou tvůrčí práci proběhne na 

slavnostním vyhlášení Výročních cen města Hradec Králové.  

• Ing. Klicnar – dne 31.01.2020 byly uveřejněny finální podklady pro financování vysokých 

škol. Výpočet dělení výkonové části rozpočtu je připraven. Výpočet dělení PPK je také 

dokončen, VaV kompletace podkladů prozatím není úplně hotova, pracuje se na ní.  

• Ing. Klicnar – s tajemnicemi byly konzultovány návrhy na správu a údržbu budov a finan-

cování nehrazeného softwaru 

• Ing. Klicnar – byty ve vlastnictví UHK nejsou v dobrém technické stavu. Rektorát zadá 

zpracování projektové dokumentace na rekonstrukce bytů, zdroj financování budou 

vlastní příjmy rektorátu + FRIM rektorátu. 

• Ing. Klicnar – otázka navýšení tarifních mezd je stále otevřena. 

Doc. Kříž  

• Vedoucím kateder byly zaslány materiály z Ministerstva zdravotnictví s žádostí o pří-

padné připomínky. 

• Funkcionáři UHK mají povinnost mít u svého profilu fotografii, je možno požádat 

Bc. Marka Vojtu o vyfocení ostatních zaměstnanců. 

• Probíhá disciplinární řízení se zahraničním studentem (samoplátcem). Disciplinární ko-

mise po prověření přestupkového jednání studenta navrhuje jeho vyloučení ze studia. 

V této věci bude vydáno rozhodnutí. 

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Dnes, tj. 12.02.2020, zasedá RVH – budou se projednávat moduly M3 až M5. Musí být 

přeloženo do AJ, cca do půlky března.  Modul 4 a Modul 5 se budou zřejmě ještě upra-

vovat.  Přeložené moduly do AJ bude nutno důkladně pročíst. V březnu budou odeslány 

na MŠMT, po schválení budou poslány MEP. 

• Repozitář DSpace byl již propojen na OBD.  

• 24.02.2020 proběhne seminář k Open Acccess. 

• Projekt GAMA 2 – výsledky soutěže byly vyhlášeny (FIM získal tři projekty a PřF dva pro-

jekty); předsedkyně Rady pro komercializaci Univerzity Hradec Králové je Ing. Matulová, 

která má kancelář na děkanátu PřF.  

• Projekt GAMA 1 – vznikla smlouva o vlastnictví výsledků a udržitelnost tohoto projektu 

(zajištuje CTBT). 

• Rektorát se dotázal fakult na zájem o zakoupení citačního nástroj CITACE PRO; vedení 

PřF vyjádřilo názor, že ho kupovat nechce. 

• Projekty excelence 2019 – závěrečné zprávy připravit do 30.04., budou vyhlášeny nové 

projekty s přihlašováním cca od 02.03. do 06.04.2020. 

• SV 2020 – podávání přihlášek projektů bylo ukončeno a komise pro projekty specifického 

výzkumu bude zasedat 19.02.2020. 

 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Letní školy jsou v přípravě, příprava webu je ukončena, leták bude vytvořen do 14.02., 

následovat bude organizační schůzka dotčených osob a propagace letních škol. 

• Byl proveden upgrade angl. prezentace PřF na Teams, byla vložena data za 2019 mimo 

finančních ukazatelů, které dosud nejsou dostupné. 



• Ve čtvrtek 13. 02. proběhne na vysokoškolských kolejích schůzka s prorektorem Bera-

nem a bude diskutována problematika ubytovávání zahraničních studentů. 

• V pátek 14.02. přijede prof. Hong-wei Yen z Tchaj-wanu, kterému bude prezentována 

fakulta včetně prohlídky jednotlivých pracovišť. 

 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• Akreditace se u jednoho ze studijních programů z pětice pevných učitelských kombinací, 

konkrétně se jedná o Učitelství informatiky a fyziky pro střední školy, posunula o další 

krok, tzv. Nashromáždění podkladů, kde jak hodnotící komise, tak všichni tři zpravoda-

jové shodně navrhují udělit akreditaci na 5 let s povinností průběžné zprávy. Na zasedání 

dne 20.02.2020 rozhodne Rada Národního akreditačního úřadu o udělení akreditace, do 

14.02.2020 se k nashromáždění podkladů můžeme vyjádřit. Není to ovšem potřeba, vy-

jádření jsou korektní. 

• V přípravě je akreditace habilitačních a jmenovacích řízení ICT ve vzdělávání a Didaktika 

fyziky, dále doktorského studijního programu Didaktika fyziky. Schvalovatelem habilitač-

ních řízení na UHK je Vědecká rada UHK, u DSP Rada pro vnitřní hodnocení UHK, obojí 

následně řeší NAÚ.  

• Centrum oborových didaktik – v rámci propagace pořídíme 12 ks velkých nástěnek, umís-

těny budou v blízkosti učeben S3 a S4.  

• Připravujeme CŽV – dvouleté (čtyřsemestrální) studium učitelství, celkem 250 h přímé 

výuky + vypracování a obhajoba závěrečné práce, výstupem pak bude Osvědčení o ab-

solvování, nikoliv diplom. Nástřel studijních plánů byl zaslán vedoucím kateder 

k posouzení. Neschvaluje NAU, jde pouze tzv. “malou akreditaci” v rámci DVPP pod 

MŠMT. 

• Ve dnech 09.03-12.03.2020 navštíví PřF UHK proděkan pro vzdělávací činnost UKF 

v Nitře RNDr. Dušan Vallo, PhD. 

• Oslovila nás Univerzita z města Ufa, hlavního města Republiky Baškorostán v rámci 

Ruské federace. Kolegové mají zájem uzavřít smlouvu MOA a realizovat s námi Double 

Degree v oblasti vzdělávání Biologie, ekologie a životní prostředí. 

 

K bodu 5) – Informace z oblasti ekonomické – doc. Kříž: 

• Hospodářský výsledek fakulty za rok 2019 v hlavní činnosti: 135 212,86 Kč. 

• Hospodářský výsledek fakulty za rok 2019 v doplňkové činnosti: 16 815,14 Kč. 

• Tvorba fondu provozních prostředků fakulty v roce 2019: 5 600 000 Kč. 

• Hospodářské výsledky obou činností budou převedeny do fondu odměn. 

• Po vyrovnání součástí mezi fondy (spoluúčast) bude vyčíslen stav fondů PřF. 

• Školení k magionu proběhne (dle informací Ing. Špalovské) cca v březnu. 

• Oficiální dlouhodobý pronájem skříněk pro studenty je v řešení, bude vratná záloha 

200 Kč za skříňku. 

• Probíhá cenová nabídka na vyřešení polstrů na "drátěném" sezení v přízemí. 

• Ukazatel K je finální, proděkanům jsem zasílala, máme nárůst. 

• Ukazatel PPK je ve fázi kontroly, máme rovněž nárůst. 

• Vyčíslení čerpání rozpočtů kateder ke kontrole proběhne cca v druhé polovině února. 

 



K bodu 6) – Různé 

• Doc. Bogusch – studenti nemají u svého profilu fotografii, aby nedošlo k záměně stu-

dentů u zkoušky, lze ověřit studenta dle průkazu studenta. Upozornil na kontrolu 

dokladů u studentů – aby někdo nechodil na zkoušky za někoho jiného. 

• Dr. Lipovský – AS UHK na zasedání dne 10.02.2020 schválil Statut UHK, Pravidla systému 

zajišťování a vnitřního hodnocení kvality UHK, Akreditační řád UHK, Řád Rady pro vnitřní 

hodnocení UHK.  

• Doc. Trojovský – řeší se čerpání režií na budově PřF. 

• Prof. Musílek – požádal o vypracování přehledu PPK od úplného počátku. Doc. Kříž po-

žádá o vypracování paní tajemnici. 

• Prof. Musílek – od pondělka 17.02.2020 bude probíhat v přízemí budovy PřF instalace 

NMR. 

• Doc. Bogusch – požádal o informace, jak budou letos běžet výzkumné týmy. 

• Bc. Skoupilová – dotázala se na jazykové kurzy pro studenty PřF s možností jazykové 

zkoušky na závěr za výhodnější cenu pro studenty. 

 

 

Úkoly: 

 

1. Připravit závěrečné zprávy – Projekty excelence 2019 

Kdo:  řešitelé  

Termín: do 30.04.2020 

Komu: doc. Trojovský   

 

2. Vypracovat přehled PPK  

Kdo:  paní tajemnice 

Termín: do 29. 2. 2020 

Komu:  panu děkanovi 

 

 

 

PLÁNOVANÉ AKCE: 

- 26.02.2020 – Ples UHK 

- 25.03.2020 – doctor honoris causa Marku Ebenovi 

- 22.04.2020 – USO UHK 

  

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová 

  

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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